
 

 
  

Referat fra årsmøtet i Søreide idrettslag 2011 
 
 
Dato og tid: 23.05.12, kl 19.30-21.00 
Sted: Rom 8 på Søreide skole (klasserom i første etasje i "nybygget") 
Tilstede: Svein Øvrebø, Stian Nordås, Cecilie Holm, Maren Hjortland Vike, Håkon 
Marås, Bjarte Padøy og Vivi Ann Viksøy 
 
 
 
Agenda 

1. Godkjenning innkalling  
2. Valg av møtereferent/ordstyrer  
3. Styrets årsberetning  
4. Regnskap  
5. Budsjett  
6. Valg  
7. Eventuelt 

 
 
Referat 
 

1. Møteinnkallingen ble godkjent. 
 
2. Vivi Ann Viksøy ble valgt som møtereferent. Svein Øvrebø ble valgt som 

ordstyrer. 
 

3. Søreide ILs formann Svein Øvrebø leste årsberetningen. Se vedlegg 1. 
 
4. Regnskapet ble gjennomgått og godkjent av årsmøtet. Regnskapet blir sendt 

til Brønnøysundregistrene innen 30.06.12. Se vedlegg 2. 
 
5. Budsjettet ble gjennomgått og godkjent. Se vedlegg 3. 
 
6. Følgende 6 personer/funksjoner ble valgt inn i styret: 

o Svein Øvrebø, formann 
o Klubbkoordinator, administrasjon og ansvarlig hallidrett 
o Maren Hjortland Vike, fotballansvarlig 
o Roger Stjernberg, sportslig leder  
o Silje Reed Tystad, håndballansvarlig 
o Stian Nordås, utstyrsansvarlig 

 
7. Eventuelt: Ingen saker meldt inn skriftlig.  

 
Forøvrig diskutert i møtet: 



Forslag fra Håkon Marås om egen bod for Søreide IL under 17. mai 
arrangement, kan være en del å hente inntektsmessig ved salg eller 
arrangement av lek. 
 
FAU er innstilt på å bidra økonomisk til vedlikehold av fotballbanene på 
Søreide skole/Søreide Arena. Søknad blir tatt opp igjen på neste FAU møtet 
av Stian Nordås. 

 
 
 


